
Zápis č. 1/2023 ze Zasedání Studentské rady konaného 26. 9. 2023

Zasedání vedl: předseda Štěpán Bačinský
Přítomni: zástupci tříd a Dagmar Dvořáková
Nepřítomni: zástupci septimy, sexty a kvinty

Zápis:

● Znovuzvolený předseda Štěpán Bačinský zahájil první jednání Studentské rady
školního roku 2023/2024. Zároveň přivítal nové i stávající členy a obeznámil je s
fungováním SR, způsobem komunikace mezi členy a nastínil svou vizi pro aktuální
školní rok. Též uvedl, že probíhají schůzky vedení SR s paní ředitelkou.

● Zapisovatel každého jednání bude určen vždy na začátku jednání. Zapisovatelem
dnešní schůze byl určen Jakub Jahoda.

● O Instagram SR a propagaci SR v aktuálním školním roce se bude starat Justina
Uxová (septima) společně s Járou Fišerem (1. B).

● Nejbližší sportovní akcí konanou v tomto školním roce bude turnaj 16. 11. 2023
Hrajeme pro.

● Předseda informoval o fungování sportovního a kulturního výboru a zmínil nábor do
obou těchto výborů. Ke kulturnímu výboru se blíže vyjádřil jeho koordinátor Boris
Drápal.

● Do příští schůze si předseda vybere své místopředsedy a na následující schůzi
představí celé nové předsednictvo. Byl vznesen dotaz na fungování SR po
maturitách vzhledem k tomu, že předseda je v maturitním ročníku. Vedení SR bude
po maturitách řešeno ve spolupráci s místopředsedy.

● Byly představeny projekty programu Erasmus+.
● Markéta Richterová (4. B) má v plánu ve spolupráci s pedagogy uspořádat

cestopisnou přednášku o Gruzii. O přesných informacích bude SR informovat na
svých sociálních sítích a prostřednictvím nástěnky.

● Školní posilovna bude do konce kalendářního roku obohacena o novou lavici pro
bench press a multifunkční stojan.

● Sekce SR na webu školy byla aktualizována a doplněna o informace o chodu rady.
● Byl vznesen dotaz na fungování studovny. Studovna je otevřena v předem daných

otevíracích hodinách, kdy je přítomna knihovnice. Pokud je z provozních důvodu
studovna uzavřena, studenti se to dozví na dveřích studovny.

Zapsal: Jakub Jahoda


